
                                                                                                                                                                                                                                       

Z A P I S N I K 

 
sa 17. sjednice  Školskog odbora Osnovne škole Ivana Brnjika Slovaka, Jelisavac održane 

28. kolovoza 2018. godine   u 12.00 sati u uredu ravnateljice. 

 

Nazočni: Ljerka Ćorković, ravnateljica, Biljana Šišan,  Ružica Čeme, Ana Gašparić, Snježana 

Kubala, Josip Matek  i  Neda Banjanin Abičić, zapisničar 

 

Odsutni: Tihomir Mohila i  Ivan Božiček  

 

D N E V N I    R E D 

 

 

1. Verifikacija zapisnika s 16. sjednice  Školskog odbora 

2. Tehnološki višak u dijelu satnice (Hrvatski jezik, Biologija i priroda, Likovna kultura, 

Tjelesna i zdravstvena kultura, Matematika i informatika) suglasnost, traži se  

3. Javni natječaj za davanje u zakup školskog prostora - dvorane (prijedlog teksta natječaja)  

4. Financijski izvještaj za razdoblje 1. siječnja 2018. - 30. lipnja 2018. godine 

5. Razno 

 

 

AD 1)  Budući da nitko nije imao primjedbu na zapisnik sa 16. sjednice, zapisnik je jednoglasno    

             usvojen.  

 

AD 2) Tehnološki višak u dijelu satnice (Hrvatski jezik, Biologija i priroda, Likovna kultura,  

           Tjelesna i zdravstvena kultura, Matematika i informatika) suglasnost, traži se  

 

     Zbog smanjenja jednog razrednog odjela  prema Odluci o broju razrednih odjela za 

2018./2019.  Godinu i  Pravilniku o tjednim radnim obvezama učitelja i stručnih suradnika u 

osnovnoj školi („Narodne novine“ broj  34/14, 40 /14 - ispr., i 103/14. ) za školsku godinu 

2018./2019.  utvrđena je potreba iskaza tehnološkog viška te donošenje odluke o otkazu 

ugovora o radu s ponudom promjene ugovora o radu kod sljedećih učitelja:  

 

1. Katarina Najmenik, zaposlena je u Osnovnoj školi Ivana Brnjika Slovaka, Jelisavac na 

radnom mjestu učiteljice hrvatskog jezika i književnosti od 1. rujna 2007. godine   na 

puno radno vrijeme. U ovoj školskog godini joj se smanjuje satnica   smanjuje satnica za 

16 sati.  

Radnici se zbog nastalih organizacijskih okolnosti  nudi sklapanje novog ugovora o radu  

na istim poslovima  učiteljice hrvatskog jezika i književnosti na 24 sata ukupnog tjednog 

vremena. 

Iva Pavlović, zaposlena je u Osnovnoj školi Ivana Brnjika Slovaka, Jelisavac na radnom 

mjestu učiteljice biologije, kemije i prirode od 9. prosinca 2012. godine   na nepuno radno 

vrijeme i od 20. siječnja 2015. godine na puno radno vrijeme. U ovoj školskoj godini  

smanjuje satnica za 8 sati. 



 Radnici se zbog nastalih organizacijskih okolnosti  nudi sklapanje novog ugovora o radu  

na istim poslovima  učiteljice biologije, kemije i prirode na 32 sata ukupnog tjednog 

vremena. 

 

2. Andrea Panjaković, zaposlena je u Osnovnoj školi Ivana Brnjika Slovaka, Jelisavac na 

radnom mjestu učiteljice likovne kulture  od  1. veljače 2018. godine  na nepuno radno 

vrijeme od 16 sati.  U ovoj školskog godini smanjuje joj se satnica za 3 sata. 

      Radnici se zbog nastalih organizacijskih okolnosti  nudi sklapanje novog ugovora o radu  

      na istim poslovima  učiteljice likovne kulture  na 13 sati ukupnog tjednog vremena. 

 

U postupku utvrđivanja organizacijskog viška primijenjeni su kriteriji  sukladno članku 115. 

stavku 2. Zakona o radu prema kojemu poslodavac mora voditi računa o trajanju radnog 

odnosa, starosti i obvezama uzdržavanja koje terete radnika.  

Učitelji su prijavljeni Uredu državne uprave u Osječko – baranjskoj županiji 11. srpnja 2018. 

godine kako bi se mogli rasporediti  na drugo radno mjesto do punog radnog vremena ukoliko 

se pokaže takva mogućnost. 

 

Predsjednica daje  ovu točku na  glasanje te  je od prisutnih 5 članova Školskog odbora, svih 

5 glasalo je za prihvaćanjem navedenoga  te  je donesen sljedeći : 

Zaključak:  

Školski odbor daje jednoglasno  prethodnu suglasnost na iskazivanje tehnoloških  viškova.  

 

Kod sljedećih učitelja ima promjena u organizacijskom smislu, no nisu iskazani kao tehnološki 

viškovi te ravnateljica iznosi članovima Školskog odbora. 

  

Ružica Čeme, učiteljica matematike i informatike nije iskazana tehnološkim viškom 

budući da joj je ponuđeno novo radno mjesto na puno radno vrijeme te je podnijela 

sporazumni raskid ugovora o radu s 31. kolovozom 2018. godine. 

Milenko Krolo, učitelj tjelesne i zdravstvene kulture nije iskazan tehnološkim viškom 

iako ima smanjenje od 6 sati nastave. Imao je od  1. rujna 2014. godine zaduženje na 30 

sati ukupnog tjednog zaduženja, a ostatak satnice do punog radnog vremena ostvario je u 

Osnovnoj školi Josipa Jurja Strossmayera, Đurđenovac.  

            Jedan od razloga zašto učitelj nije iskazan tehnološkim viškom je taj što je  učitelj  i  

            sindikalni povjerenik te ima zaštitu prema članku 188. Zakona o radu (NN 93/, 127/17). te     

            je potrebna suglasnost Sindikata hrvatskih učitelja koju u pravilu ne izdaju.  

            Učitelj će od 1. rujna 2018. godine  u Osnovnoj školi Ivana Brnjika Slovaka, Jelisavac 

            imati zaduženje od 26  sata ukupnog tjednog vremena  što će se regulirati aneksom o radu,  

            a ostatak do punog radnog vremena u iznosu od 14 sati ostvarit će u Osnovnoj školi        

            Josipa Jurja  Strossmayera, Đurđenovac.  

           Vlč. Nikola Legac vjeroučitelj u Osnovnoj školi Ivana Brnjik Slovaka, Jelisavac  imao je  

            mandat u prošloj školskog godini na 6 sati ukupnog tjednog zaduženja, a od ove školske   

           godine  4 sata ukupnog tjednog zaduženja. 

 

 

 

 

 



 

AD 3) Javni natječaj za davanje u zakup školskog prostora - dvorane  

 

Kao i svake školske godine i po potrebi  Osnovna škola Ivana Brnjika Slovaka,  Jelisavac 

raspisuje javni natječaj  za  iznajmljivanje dvorane vanjskim korisnicima za provođenje sportskih 

aktivnosti. 

Kako bi se dalo jednako pravo svim korisnicima, potrebno je raspisati natječaj za davanje u 

zakup školskog prostora kao i prošle školske godine.  

Natječaj se raspisuje na temelju Odluku o utvrđivanju cijene korištenja sportske dvorane po satu 

iznajmljivanja koja je donesena 10. listopada 2016. godine.  

Temelj za raspisivanje natječaja postoji te je potrebno odrediti datum  i odluku o raspisivanju 

Javnog natječaja za davanje u zakup školskog prostora – sportske dvorane. 

Natječaj će se objaviti 3. rujna 2018. godine na internetskoj stranici škole.  

Rok za dostavu ponuda je 8 dana od dana objave natječaja s naznakom „Za natječaj ne otvarati- 

ponuda za zakup školskog prostora“. 

Ponude će se otvarati u prostoru škole 12. rujna 2018. godine, ugovori će se sklopiti 13. rujna 

2018 godine. 

Nakon iznesenoga predsjednica daje na glasovanje Odluku o raspisivanju javnog natječaja za 

davanje u zakup školskog prostora te  od  5  prisutnih članova Školskog odbora svih 5  je glasalo 

za usvajanje Odluke o raspisivanju javnog natječaja za davanje u zakup dvorane  te je donesen 

sljedeći  

 

Zaključak: Javni natječaj za davanje u zakup školske dvorane objavit će se 3. rujna  2018. 

godine na internetskoj stranici škole. 

 

AD 4)  Financijski izvještaj za razdoblje 1. siječnja 2018. - 30. lipnja 2018. godine 

 

Tajnica je upoznala članove Školskog odbora s Financijski izvještajem za razdoblje 1. siječnja 

2018. - 30. lipnja 2018. godine 

Škola se financira iz tri izvora: 

Rashodi za zaposlene - financira Ministarstvo znanost i obrazovanja i sport, 

Materijalne izdatke i kapitalna ulaganja - financira Osječko-baranjska županija 

Vlastiti prihodi - od iznajmljivanja dvorane 

Pod potporama – od općine Koške doznačuje se novčani iznos  za školski obrok  za PŠ Breznicu 

Našičku i grad Našice učenike  OŠ Ivana Brnjika Slovaka i PŠ Lađanska, 

Prihode ostvarujemo od iznajmljivanja dvorane. 

 Ukupni prihodi iznose 2.173,069  kn 

Iz prihoda su financirani rashodi obavljanja poslova, te nabavka imovine. 

Nakon iznesenoga predsjednica daje na glasovanje Odluku o raspisivanju javnog natječaja za 

davanje u zakup školskog prostora te  od  5  prisutnih članova Školskog odbora svih 5  je glasalo 

i donesen je sljedeći 

Zaključak: 

Financijski izvještaj za razdoblje 1. siječnja 2018. - 30. lipnja 2018. godine jednoglasno je 

prihvaćen. 

Sjednica je završena u 13.00 sati. 

ZAPISNIČAR:                                                                                            PREDSJEDNICA ŠO: 

Neda Banjanin Abičić                  Biljana Šišan 
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